
PROTOKOL NR VI/03

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie odb¡ej w dniu 28 kwietnia 2003 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie l0r0 otwaria obrady

Vl sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie^ Obrady rozpoczpto przy obecnoSci na sali obrad l9
radnych na stan 21 radnych, co stanowi 90,48 % ogotu Rady. Przewodniczqca stwierdzila
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjp. Burmistrza Leszka Kapcig,
Wiceburmistrzów. Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów
Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sottysów, przedstaw'icieli
partii, stronnictw politycznych, zwi4zków zawodowych, mediów oraz wszystkich przybylych
goSci.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Ryszarda Dzwonka na sekretarza
obrad; radny Dzwonek wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad -przy jednym glosie wstrzymuj4cym- wybrano radnego Ryszarda
Dzwonka.

Ad 2.
Na sesji w dniu 20 marca 2003 rok-u nieobecna byla jedna radna, nieobecnoÉé zostala

usprawiedliwiona.

Ad. 3
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska wnosi o wprowadzenie do

porz4dku obrad punktu 2l A ,,Uchwaia w sprawie zatwierdzenia taryf Zakladu Wodoci4gów
iKanalizacji w Jgdrzejowie za zbiorowe zaoparrzenie w wodp i zbiorowe odprowadzanie
Scieków".
Przewodnicz4ca wyjaénila, 2e projekt uchwaly zostal dorpczony radnym w ustawowym
terminie.

Burmistrz Leszek Kapcia wnosi o wycolanie z porzqdku obrad punlctu 19 ,,Uchw'ala
w sprawie wyru2enia zgody na zamianq nieruchomoÉci komunalnej na nieruchomoéó
stanowi4c4 wlasnoSó Powiatu Jgdrzejowskiego", z powodu wyra2nej dysproporcji wartoici
tvch nieruchomosci.

Radny Stanislaw Baranski zap74al. kiedy zostal zlolony wniosek o podwyzszenie taryf
za wodg i Scieki, do Urzgdu i do Rady.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze wniosek wptynql do Urzgdu 16 marca 2003
roku, natomiast do Pani Przewodniczqcej wptynqt 16 kwietnia. W zwiq,zku z tym, ze porz4dek
obrad zostal wczeSniej napisany i rozeslany, równieZ do wielu osób na zewnqfÍa. nie
chcieliSmy nastppnego dnia ponawiaó porz4dku i zrobiliSmy to r,v'ten sposób.

Radny Stanislaw Baraúski pyla, czy wniosek nie powinien byó zlo2ony na 70 dni
wczeSniej.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil. ze termin 70-dniowy dotyczy azego innego. Rada
ma 45 dni na rozpatrzenie wniosku Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji. Je2eIi w tym terminie
Rada nie rozpatrzy wniosku, to po uplywie 70 dni te taryfy wchodz4 w zycie.

Radny Pawei Smor4g zap5fr.al, co sip stanie w przypadku, gdy ta uchwala nie zostanie
uchwalona.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska wyjaénila, 2e w takim przypadku stawki
proponowaneprzezzwiK wejd4w Zycie po uplywie 70 dni.
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Rada Miejska q,' Jgdrzejowie jednogloénie przyjgla wniosek w sprawie wycofania
punktu 19 zporzqdku obrad.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla wniosek o wprowadzenie do porz4dku obrad
punktu 2l A ,,Uchwala w. sprawie zatwierdzenia taryf Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji
w Jgdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie scieków"
nastgpuj4c4 iloéci4 glosóu' :
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Radny Adam Wójcik proponuje przeniesienie punktu 21 A w
punktu i9.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogioSnie przyjqla porz4dek obrad
zgloszonym przez Radnego Wójcika.

miejsce wycofanego

wraz z wnioskiem

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quon¡m, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoici radnych na sesji w dniu 20 marca 2003 roku.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4 Przyjpcie protokotu z poprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji
8. IJchwala w sprawie przyjpcia sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy

Jpdrzejów 2a2002 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jpdrzejowa.
9. lJchwala w sprawie utworzenia odrgbnych obwodów glosowania w referendum

ogólnokrajowym.
10. Uchwala w sprawie nadania Statutu Zespolowi Szkol w Jgdrzejowie.
1 l. Uchwala w sprawie ustalenia stawki najnizszego wynagrodzenia zasadniczego

iwartoéci jednego punktu dla potrzeb wynagradzania pracownikór.v nie bgd4cych
nauczycielami. zatrudnionych w' placówkach oúwiatowych prowadzonych przez Gminq
Jgdrzejów.

12. Uchwala w sprawie oplat za Swiadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez

Gming Jgdrzejów.
13. Uchwala w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad mieszkaniowego

zasobu Gminy Jgdrzejow.
14. Uchwala w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmrany czpsci miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy Al. J. Pilsudskiego,
ul. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawowqnr 2 na obszarze miasta Jgdrzejów.

15. Uchwala w spraw\e przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoici
komunalnej oznaczon€1 w rejestrach ewidencji gruntów wsi Piaski jako dzialka
nr  54314.

16. Uchwala w sprawie w-yra2ania zgody na sprzeda2 w drodze bezprzetargowej
nieruchomoÉci komunalnej, polozonej w Jpdrzejowie przy ul. Dr Stanislawa Sgdka.

17. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoúci, na których urzqdzona
jest ul. Dr Kwarty.

18. Uchwaia w sprawie przyst4trlienia do scalenia i podzialu nieruchomoSci w obrqbie ulic,
Przypkowskiego i Al. J. Pilsudskiego.

19. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf ZakJadu Wodoci4gów iKanalizacji
w Jpdrzejowie za zbiorowe zaopalrzenie w wodp i zbiorowe odprowadzanie Scieków.

20. Uchwala w sprawie uérednienia terminów wieczystego uzy'tkowania nieruchomoÉci
komunalnych, oddanych Spóldzielni Mieszkaniowej ,,PrzyszioSó" w Jgdrzejowie.
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21. Uchwala w sprawie ustalenia poboru naleznoÉci pienigznych pobieranych w formie

lqcznych zobowiqzan pienigznych, podatku od nieruchomoéci, podatku leinego od osób

fizycznych w drodze inkasa, okreÉlenia inkasentów, wysokoSci wynagrodzenia za

inkaso na terenie miasta i gminy Jqdrzejów w 2003 roku oraz ustalenia wynagrodzenia

sottysów za wydawanie éwiadectw miejsca pochodzenia zw-retzqt.
22. Odpowiedzi na interpelacje.
23. Sprawy rózne.
?4. Zamknigcie obrad.

A d 4
Nie zgloszono uwag do protokofu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgta protokol z poprzedniej sesji.

A d s
l .

2

J .

Radny Pawel Smor4g p)ta, w jakim termtnte
dróg na terenie miasta i  gminy.

bgd4 wykonywane prace przy remontach

zatoczki autobusoweJ przy ul. Sw.

2ródelka Sw. Barbary
dla mieszkaúców i dla

Radna Ewa Ptasznik wnosi o zagospodarowanie
Barbarv. która od I maia ma byó uruchomiona.
Radna Ewa Ptasznik wnosi o wykonanie obudowy wokol
i zalo2enie kranów do czerpania wody, co byloby korzystne
promocji gminy, atakle ozywiioby tereny wokol íródla.

A d 6
Burmistrz Leszek Kapcia przeprosil zabl1d. który wkradt sig do informacji: w punkcie

19 czynsz dzier2awny wynosi 25 zl" ale nie za I m'.
Wigcej uwag nie zgioszono.

Ad. 7
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych na

poprzedniej sesji.

A d 8
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska powiedziala, 2e zgodnie z arf . 15,

ust. I ustawy o samorzqdzie gminnym, organem stanowi4cym i kontrolnym jest rada.

W sprawach zwiqzanych z udzieleniem absolutorium, rada dziala jako organ kontrolny nad

burmistrzem, który jest odpowiedzialny za prowadzenie gospodarki finansowej. Pan Leszek
Kapcia przedstawil radnym sprawozdanie z wykonania budzetu za 2002 rok. Sprawozdanie
zawiera nie tylko liczby, ale takíe czgéó opisow4. Komisja Rewizyjna zaopiniowala
po4tywnie wykonanie budzetu, porównala wielkoici planow'ane i wykonane oraz zbadala
przyczyny rozbie2noSci. Ocena komisji oparta zostala migdzy innymi na analizie sprawozdan
statystycznych, wynikach kontroli komisji oraz wynikach kontroli zewngtrznych. Wniosek
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi zostal wysiany do RIO

w Kielcach, który to organ przedlo2ony wniosek zaopiniowal pozytywnie.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pan Pawel Smor4g odcrytal wniosek Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa za 2002 rok
lw zalqczeniu do protokolu/.

Skarbnik Gminy Pani Bozena Ciepluch odczylala Uchwalg Nr 42103 Skladu
Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 22 kwietnia 2003 roku,
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w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budzetu gminy wraz z odrgbnymi
sprawozdaniami z wykonania planów finansowych zadah z zakresy administracji rz4dowej
zleconych gminie lw zalqczeniu do protoko+u/.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska odczytala UchwalQ nr 11/2003 IV
Sktadu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 kwietnia 2003
roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczqcego udzielenia absolutorium za
2002 rok lw zalqczeniu do protokotul.
Przewodniczqca Rady Miejskiej zapytala, czym kierowal sig Burmistrz, dziel4c rezerwQ
budzetow4.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedziaL, 2e w kazdym budzecie jest zaplanowana
rezerwa budzetowa na nieprzewidziane zadania. Podczas podzialu rezerwy budzetowej byly
akurat takie potrzeby. Rezerwa pozwala sfinansowaó zadania. które wyst4piiy w ci4gu roku
budzetowego. Komisja Rewizyjna otrrymala w tej sprawie wyczerpuj4ce wyjaSnienia.

Wipcej uwag nie zgloszono.
Rada Mie.f ska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalg Nr VI I 54 I 03 w sprawie przyjqcia

sprawozdania z wykonania budzetu Miasta i Gminy Jgdrzejów za 2002 rok oraz udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa, nastgpuj 4c4 iloSciq glosów.
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

-  1 6
- 0
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fuchwala Nr Vl/54l03 w zalaczeniu do protokolu/.

Ad. 9
Naczelnik Wydzialu Orgatizacyjnego i Spraw Obywatelskich Pani Anna Stawecka

zglosila poprawkg dotycz4cq tytulu uchwaly: zamiast. .,Uchwala w sprawie utworzenia
odrpbnych obwodów glosowania w referendum ogólnokrajowym", powinno byó. ,,UchwalQ
w sprawie utworzenia obwodów glosowania w Szpitalu w Jgdrzejowie i Domu Pomocy
Spolecznej w Mni chowie dl a przeprowa dzenia referendum ogólnokraj owego".

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr VI I 55 I 03 w sprawie
utworzenia obwodów glosowania w Szpitalu w Jpdrzejowie i Domu Pomocy Spolecznej
w Mnichowie dl a przeprowa dzenia referendum ogólnokraj owego.

/Uchwala Nr VI/55103 w zat4czeniu do protokolui.

O godzinie I 100 Przewodnicz4ca Rady oglosila przerwg trwaj4c4 do godziny I 120

Obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad l8 radnych

Ad .10 .
Radny Jan Zipbiiski zapytat, czy naczelnik Ko3mider podczas opracowywania projektu

statutu wspólpracowal ze irodowiskami zainteresowanych szkól oraz czy projekt statutu jest

zgodny z obowiqzujecym prawem oSwiatowym.
Naczelnik Wydzialu OSwiaty, Kultury i Sportu Pan Maciej Koémider powiedziai, ze

kiedy byla koncepcja l4czenia obu szkól byla mowa o projekcie statutu. Odpowiedziano, ze
zgodnie z ustaw4 o systemie oSwiaty to organ prowadz4cy nadaje pierwszy statut. W tej
sytuacji bior4c pod uwagg obowi4zujqce przepisy i doéwiadczenia innych szkol naczelnik sam
opracowal projekt statutu.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e opiniowala uchwalg, natomiast
w sprawach szczególów statutu bañziej kompetentny jest Naczelnik Wydzialu OSwiaty,
Kultury i Sportu. W zwi4zku ztym Pani Kiwiorska poprosila o bardziej szczególowe pytania.
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Radna Ewa Ptasznik uwaza za zasadne nie uchwalanie tego statutu, poniewaz zapisy
w wielu paragrafach budz4 zastrze2enia. Po co w niedlugim czasie uchwalaó aneksy do statutu,
skoro jest czas na dopracowanie i przeredagowanie w taki sposób, aby statut byl zgodny
z ustaw4 o systemie oéw.iaty i sluzyl calej spolecznoici szkolnej. Zastrze2enia budz4 zapisy
w $ l3 pkt I a i pkt 2'. niejest sprecyzowane, o co tam chodzi. Taka pomoc le|y w kompetencji
Komitetu Rodzicielskiego; jego istot4 jest, aby pieni4dze, które uczniowie wplacaj4 wracaly
do nich w róznych fonnach.

Przewodniczqca Rady Elzbieta Wiéniewska powiedziala.2e w protokolach z posiedzeú
komisji nie bylo uwag i wniosków w tej sprawie.

Radna Ewa Ptasznik zap5rta\a, czy wnioski komisji s4 na tyle obowi4zuj4ce na sesji, ze
powinny byó odczytane.

PrzewodniczEca Rady odpowiedziala, ze nie i dlatego prosi o sprecyzowanie wniosku,
aby moína go bylo zanotowaó i poddaó pod glosowanie.

Radna Ewa Ptasznik powiedziala, ze zglasza to, co budzi jej zastrze2enia t co nalezy
dopracowaó, natomiast nie jest kompetentnq osob4 aby podaÓ wlaSciwe brzmienie zapisu.
|{astgpnym paragrafem wymagaj4cym dopracowania jest $ 34 pkt lc. Tu chyba chodzi
o Szkolny System Oceniania. Jest to odrpbny dokument, który powinien istnieó w kazdej
szkole i powinien byó opracowany w oparciu o Przedmiotowy System Oceniania. S4 to
dokumenty wewngtrznie wypracowane, obowi4zuj4ce w szkole Tutaj zastrzezenia budzi samo
sfbrmulowanie. nie wiadomo dokladnie, o co chodzi. $ 35 pkt t, o jak4 radg chodzi? Chyba
chodzi o radg rodziców. Q 36, 35, 40 dotycz4 organów szko\. rady pedagogicznej, rady
rodziców, samorz4du szkolnego. Wszystko jest ,,wloZone w jeden worek". PodnosiliSmy to na
Komisji OSwiaty, aby rozdzielió samorz4d szkoly, radg pedagogiczn4 radp rodziców, na klasy
I - 6 i gimnazjum. Jak mamy uczyó nowe pokolenie demokracji, jeZeli chcemy tworzyÓ jeden

wspólny samorzqd szkolny, w którego pracach bgdzie braludzialuczeh 7-letni iuczeh 15-letni.
Wiadomo, ze starsi uczniowie bgd4 pelnió lunkcje przvwódcze. Wiadomo. 2e potrzeby tych
dwóch grup wiekowych w zakresie wspólrz4dzenia i wspólodpowiedzialnoéci sq diametralnie
ró2ne. To samo dotyczy rady rodziców i rady pedagogicznej. Jak sobie mozna wyobrazió pracp
rady pedagogicznej przy liczebnoéci klas ponad 40?

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska powiedziala. 2e uczestniczyla
w pracach takiej Rady w czasie, kiedy w 8-klasowej Szkole Podstawowej Nr 4 bylo ponad
1000 uczniów. Zawsze bylo to podzielone na klasy 1-3 i klasy 4-8; wicedyrektor byla
odpowiedzialna za klasy mlodsze, dyrektor za klasy starsze i nigdy nie bylo zadnych klopotów.
Pierwsza czgéó posiedzenia rady byla oddzielna, druga wspólna. To nalezy do wewngtrznych
ustaleú w szkole.

Radna Ewa Ptasznik uwaZa, ze rada pedagogiczna jest jednym organem i jeSli ma
pracowaó oddzielnie to powinien byó odpowiedni zapis. Statut jest kardynalnym uchybieniem.
W $ 46 brak jest programu profilaktycznego, któ.y jest obowi4zkowy. Przekazujg
niedoci4gnigcia. Nie mam pretensji do Pana Naczelnika; kazdy moze sip mylió - ja te|.
Wypowiedzialam swoje zdanie, ale nie jest moj4 rolq redagowanie przepisów.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedzial.a, 2e nie wie jak przebiegaly prace
nad statutem, natomiast nie wyobraZa sobie, aby co do statutu nie wypowiedziata sip tak wa2na
komisja jak Komisja Oówiaty" w której kompetencjach to lezy. Prace powinny wygl4daó w ten
sposób, 2e na posiedzenie Komisji powinien byó zaproszony Naczelnik Wydzialu OSwiaty oraz
Sekretarz Gminy i wszystkie uwagi" które dzié Pani Radna zglasza winny byó na Komisji
przedstawione a redagowanie w odpowiedni4 formg prawnq - to sprawa Wydzialu OÉwiaty.
Je2eli chodzi o uwagi to uwaZam,2e mapone charakter organizacyjny - nie prawny. Ustawa
o systemie oówiaty mówi wyraZnie, ze mogq byó odrqbne rady, ale moze byó jedna, jezeli tak
statut postanowi. Jeéli chodzi o radg szkoly - ustawa o systemie oSwiaty mówi wyraánie, 2e do
azasy ustanowienia takiej rady nazywa sig to rad4 pedagogiczn4. Uwa2am.2e Komisja OSwiaty
powinna nad statutem popracowaó trochg dluzej i jako cialo kompetentne przedstawió
wszystkie uwagi, a odpowiedni wydzial nadalby odpowiedni4 formq. Do Panstwa nale2y
decyzja czy uchwalicie, czy odeSlecie do Komisji.
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Wiceprzewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Jan
Zigbiúski poinformorval, 2e 25 kwietnia odbylo sig posiedzenie Komisji, na które byi
zaproszony Pan Koémider i te sugestie zostaty przekazane. Komisja opowiedziala sig za
podzieleniem rady pedagogicznej, samorz4dy i rady rodziców. Poniewaz przy fwotzeniu statutu
nie wspólpracowaly Srodowiska szkolne i nie opiniowaly go nvi4zki zawodowe, radny Ziqbiski
zgiosil wniosek. aby statut zostal cofnigty do Komisji Oéwiaty i dopracowany wspólnie ze
srodowiskiem szkoly, której bpdzie dotyczyi.

Naczelnik KoSmider przypomnial, 2e organ prowadzqcy powinien nadaÓ statut
zespolowi szkóI. Zgodnie z prawem oSwiatowym bierze sip pod uwagQ dwa modele statutu:
obszerny, obejmuj4cy sw4 treéci4 dotychczasowe statuty szkó1, drugi wgzszy zawierqqcy
jedynie niezbgdne regulacje. Uwa2am, 2e bardziej godny polecenia jest ten pierwszy daj4cy
mozliwoÉó konkretnego i spójnego uregulowania wszystkich spraw dotycz4cych
funkcjonowania utworzonego zespolu. W Rozporzqdzeniach Ministra Edukacji Narodowej
i Sportu w sprawie ramowych statutów szkoly publicznej, statuty wykazuj4 sposób ustalania
nazw zespotu szkól itd. Pierwszy statut nadaje organ prowadzEcy, natomiast póániej

kompetencje uchwalania statutu i jego zmian przynale24radzie zespolu, a je2eh takiej rady nie
ma to radzie pedagogicznej. Art. 42 mowi'.,,rada pedagogiczna przygotowuj4c projekt statutu
lub jego zmian przedstawia do uchwalenia radzie szkoly lub placówki". Kiedy bylem na
posiedzeniu Komisji Oswiaty byly zadawane te pytania, odpowiedzialem na nie. Byla mowa na
temat kompetencji w sprawie zmian w statucie; odpowiedziaiem. uwa2am, 2e zgodnie
zpodstawami prawnymi, iz opracowuje rada pedagogiczna i przedstawia radzie szkoly.
OdnoSnie funkcjonowania: mówilem Paústwu, ze ten statut jest bardzo obszerny, statuty
niektórych szkól sq bardzo krótkie. OdnoSnie $ 13 uwazam,2e to jest bardzo dobre wyjScie.
Dlaczego nie daó takiej mo2liwoSci dyrektorowi, jeéli bpdq pieni4dze. Ten statut bgdzie
sprawdzany przez kuratora pod wzglpdem zgodnosci z prawem. Skoro ludzie zajmuj4cy sig
prawem oÉwiatowym polecaj4 statuty obszerniejsze. mialem prawo oprzeÓ sig na tym oÍaz na
doéwiadczeniach innych zespolów i gimnazjów. Nastgpnie $ 3a - Szkolny System Oceniania.
W statucie jgdrzejowskiego LO jest zapis: Rada Pedagogiczna wykonuj4c zadania Rady
Liceum zasigga opinii Rady Rodziców, Samorz4du Uczniowskiego w sprawach przyjgcia do
realizacji regulaminu wewngtrznego systemu oceniania. Róznica migdzy tym zapisem,
a zapisem w naszym statucie jest niewielka, jednak, jezeli uwa2acie Pañstwo za zasaóne,
mozna zamienió ten zapis. W imieniu burmistrza wnoszg o dokonanie zmiany: $ 34 pkt lc
otrzymuje brzmienie: ,,po zasiggnigciu opinii Rady Rodziców i Samorzqdu Uczniowskiego,
przyjqcie do realizacji Regulaminu Wewn4trzszkolnego Systemu Oceniania" $ 36 dotyczqcy
Rady Rodziców; zadania Rady Rodzicéw i Rady Pedagogicznej s4 dokladnie okreélone. $ 46:
moim zdaniem nie musi tego regulowaó statut, bo to okreÉlaj4 inne przepisy.

Radny Adam Wóicik potwierdzil,2e na posiedzeniu Komisji OSwiaty byly podnoszone
te tematy, naczelnik skladal wyjaénienia, przekonywai, ze ujgcia ogólne nie przekreSlaj4
mozliwoSci, aby odpowiednie organy szkolne dostosowaly sobie organizacjp i statut do swoich
potrzeb. C.y my jesteémy na tyle m4drzy. Zeby zadzialaó za te organy szkolne,
ubezwlasnowolnió je i podjaó konkretne szczególowe ustalenia w sprawie podzialu, opracowaó
szczególowy statut, który rada pedagogiczna po zasiggnigciu opinii odpowiednich organórv
szkoly mo2e zmienió? Uwazam, 2e lepiej daó szkole pewne ogólne ramy, a szkola, -jeÉli

bpdzie czula potrzebp - niech w odpowiednim trybie dostosowuje sobie. Jeileli chodzi o plan
profilaktyki uwazam, ze ten program mo2na zawrzeó w $ 46 pl<t 2b, lub wprowadzió pkt 2c -

.,program profilaktyki uzale2nien" i taki wniosek zglaszam.
Radny Pawel Smor4g - w zwi4zku z wieloma w4tpliwo3ciami w tym temacie - wnosi

o zdjgcie tego punktu z dzisiejszego porzqdku obrad i omawianie go na nastgpnej sesji.
Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e nie mo2na zdj4ó punktu z porz4dku

obrad, który jest przeglosowany. Rada moze jednak nie przyj4ó uchwaly.
Naczelnik KoSmider przypomnial. ze s4 dwie mozliwoSci projektu statutu, jednak

opieral siQ na doSwiadczeniach innych jqdrzejowskich szkól, w tym Zespolu Szkol
Ponadgimnazlalnych. W duzych szkolach jest jedna rada i jeden samorz4d. To dyrektor okreila
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dzialalnoSó Rady Pedagogicznej. Przewiduje sig dwa stanowiska w-icedyrektorów: ieden do

spraw szkoly podstawowej, drugi do spraw gimnazjum. Bgdzie glówny dyrektor i bgdzie tym
kierowal. Na temat tego czy bgdzie lepiej z jedn4 czy z dwoma radami s4 zdania podzielone.

Radny Jan Ziqbiiski uwaza, ze najlepiej byloby, gdyby Érodowiska szkolne braly udzial
w dopracowaniu statutu

Przewodniczqca ZNP Pani Elzbieta Dorobczyúska powiedziala, 2e przysluchuje siq
dyskusji i jest zaniepokojona. Co prawda prawo dopuszcza tworzenie jednej rady
pedagogicznej, ale nie mo2emy sig wzorowaó na szkolach ponadgimnazjalnych, poniewaz s4 to
szkoly specyficzne ucz4ce mlodziez o okreélonym wieku, s4 to szkoly jednolite. Do naszego
zespolu uczpszczajqdzieci z zerówk| z klas 1-3. z klas 1-6 i gimnazjum. Nie mozemy za wzór
braó szkól ponadgimnazjalnych. Dlatego uwazam, ze dobrze byloby zrobió to zgodnie
z artykulem, nie koñcowym zapisem art. 62, który mówi, 2e ,,pol4czenie nie narusza
odrgbnoSci rad pedagogicznych" rad szkól lub placówek i samorzqdów uczniowskich
poszczególnych szkól lub placówek, o ile statut nie stanowi inaczej". Po co ten zbpdny
eksperyment? Je2eli Pafrstwo uchwalicie dzisiaj, 2e rada pedagogiczna zespolu szkól bpdzie
stanowió jedno, to czy ta rada pedagogiczna bgdzie miala kompetencj e rozdzielenia rad
pedagogicznych? Aby sprawnie zarz4dzaó szkol4 muszq byó dwie rady pedagogiczne. Co bgd4
obchodzily nauczyciela uczqcego w gimnazjum klasy 1-3 ? W tych dwóch grupach wiekowych
s4 inne problemy i powinniémy sip kierowaó dobrem ucznia. Rada pedagogiczna bgdzie
sprawnie funkcjonowala, jezeli bqdzie zajmowaia sig problemami, które jej bezpoÉrednio
dotyczq. OczywiScie mozna zawrzeó w statucie zapis o pol4czonych radach pod

kierownictwem dyrektora. bo sE pewne tzeczy wspólne i s4 pewne rzeczy rozdzielne. Uwazam,
2e na to powinniúcie paústwo zwróció uwagQ.

O godzinie 12to Przewodnicz4ca Rady oglosila l0-minutowq przerwg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przystepila do glosowania poprawki zgloszonej przez
naczelnika Koémidra: $ 34 pkt 1c otrzymuje brzmienie: ,,po zasiggnigciu opinii Rady
Rodziców i Samorz4du Uczniowskiego, przyjgcie do realizacji Regulaminu
Wewn4trzszkolnego Systemu Oceniania". Wyniki glosowania wygl4daly nastgpuj4co.
Z a - 7
Przeciw - 3
Wstrzvmalo sie - 8

Nastgpnie Rada Miejska przystqpila do glosowania poprawki zgloszonej przez radnego
Adama Wójcika: wprowadzic w $ 46 pkt 2 ppkt c -,,program profilaktyki uzaleznieú"
Z a ^ 4
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 14

Radny Wojciech Bilewicz zapyral, czy bqdzie glosowany wniosek
radnego Pawla Smor4-ea.

Radny Pawet Smor4g powiedzial, 2e dla niego jasna jest opinia radcy,
uchwaly zdj4c z porz4dku obrad. Nalezy wigc calq uchwalg przeglosowaó.

zgloszony przez

iz nie mozna tej

Rada Miejska w Jpdrzejowie glosowala nad Uchwal4 w sprawie nadania Statutu
Zespolowi Szkol w Jgdrzejowie. Wyniki wygl4daiy nastgpuj4co:
Za
Przeciw
Wstrzymaio sig
Uchwai4 nie zostala powzipta

J

l 5
0
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A d  1 1 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powziqla Uchwalg Nr VI I 56 I 03 w sprawie

ustalenia stawki najnizszego wynagrodzenia zasadniczego i wartoÉci jednego punktu dla

potrzeb wynagradzania pracowników nie bpd4cych nauczycielami, zatrudnionych

w pl acówkach o úwiatolvych prowadzon y ch przez Gminp Jpdrzej ów.
/Uchwala Nr VI/56/03 w zataczeniu do protokotul.

Ad.  12
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalp Nr VI I 57 I 03 w sprawie

oplat za Swiadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminp Jgdrzejów.
/tlchwala Nr VI/57l03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  13
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloinie powzigla Uchwalp Nr VI I 58 I 03 w sprawie

zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Jpdrzejów.
,i{Jchwala Nr VI/58/03 w zalaczeniu do protoko}u/.

Ad 14
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejow'ie jednogloénie powzigla Uchwalp Nr VI I 59 I 03 w sprawie

przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany czgici miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu pomigdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. Przypkowskiego i Szkolq Podstawowq
nr 2 na obszarze miasta Jpdrzejów.

fuchwala Nr VI/59/03 w zal4czeniu do protokotu/.

A d  1 5
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powziqla Uchwalg Nr VI I 60 I 03 w spraw.ie

przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej oznaczonej
w rejestrach ewidencji gruntów-wsi Piaskijako dzialkanr 54314.

/Uchwala Nr VI/60/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad 16
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalg Nr Vl I 6l I 03 w sprawie

wyrazania zgody na sprzedaz w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci komunalnej, polozonej
w Jgdrzejowie przy ul. Dr Stanislawa Spdka.

AJchwala Nr VI/61/03 w zalqczeniu do protokolul.

Ad 17
Radny Wojciech Bilewicz wnosi o doprecyzowanie tytutu uchwaly; zgodnie

z uzasadnieniem powinien byó zapis ,,-w drodze przymusowego wykupu".
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Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e nie ma takiej potrzeby, poniewaz

wiaiciciel moze sprzedaó dobrowolnie.
Przewodniczqca Rady Elzbieta Wiéniewska wniosla poprawkp polegaj4ca na dodaniu

w $ 2 przed slowami ,,ust. I i2" zapisu ,,$ 1", poniewaz brakuje tego zapisu.
Rada Miejska jednogloSnie przyjgla poprawkg zgloszonq przez Przewodnicz4c4 Rady.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalg Nr VI I 62 I 03 w sprawie

wyraaenia zgody na nabycie nieruchomoéci, na których urzqdzonajest ul. Dr Kwarty.
lÍJchwalaNr VI/62l03 w zal4czeniu do protokofu/.

Ad .  l 8
Uwag nie z-qloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powzipla Uchwalg Nr VI I 63 I 03 w sprawie

przystqpienia do scalenia i podzialu nieruchomoSci w obrgbie ulic. Przypkowskiego i Al. J.
Pilsudskiego.

/Uchwala Nr VI/63/03 w zalqczeniu do protokotu/.

Przewodniczqca Rady o godzinie 1255 oglosil a przerwe trwaj4c4 do godziny 1320

Ad  19
Radny Adam Wójcik powiedzial, ze projekt uchwaly zostal dorgczony radnym w

odpowiednim terminie, byt on przedmiotem obrad wszystkich komisji. W sprawie tej uchwaly
wniosków komisji nie bylo, z wyj4tkiem Komisji Rewizyjnej. W migdzy czasie byly w tej
sprawie wnioski mieszkañców. Po konsultacji Klubów koalicji i opozycji radny Wójcik
wnioskuje o zmiang zapisów wysokoSci stawek: w tabeli 1, Lp. 1: zamiast 2,38 - 2,10. czyl\
podwyzka o 5 oA; Lp 2 równiez 5 % do poprzedniej stawki. W pkt. 3. trzeci wiersz od góry
zamiast 20,00 - 15,00, w szóstej rubryce zamiast,,za osobg" -,,od umowy". W tabeli  2 w
wierszu I zamiast 3,62 - 3.42; w wierszu 2. zamiast 4,08 - 3,88. W imieniu Klubu SLD
proponujg podwyzki 5-procentowe.

Radny Leszek Sulek w imieniu radnych Klubu PSL popiera wniosek radnego Wójcika.
Radna Ewa Ptasznik w imieniu radnych Klubu Wspólnota Jgdrzejowska popiera

wniosek radnego Wójcika.
Radny Józef Kgdra w imieniu radnych Samoobrony popiera wniosek Radnego Wójcika.
Radny Alfred Bialy w imieniu radnych Klubu Blok Samorzqdowy popiera wniosek

radnego Wójcika.
Kierownik ZWiK Pan Zbigniew Lato pow-iedzial, ze jest zaskoczony stanowiskiem

Rady. Taryfy, które uchwalila poprzednia Rada obowi4zujq na jeden rok. Na rok biez4cy
taryfy zostaly opracowane zgodnie ze sztuk4 aby nikt tego nie podwazyl. Uczestniczyiem we
wszystkich komisjach, wyjainialem" na wszystkie pytania udzielalem wyczerpuj4cych
odpowiedzi. Szczególowe uzasadnienie, zgodnie z ustawowym wymogiem. zalqczone jest do
projektu uchwaly. 20 marca bie2qcego roku Rada zalwierdz\la wieloletni plan. Wnioski
Paírstwa éwiadcz4 o braku konsekwencji. Zgodnie z ustaw4, jedynym, który moze weryfikowaó
wszystkie stawki jest burmistrz. Spotykaliémy siQ w tej sprawie, weryfikowaliémy,
przedkladalem dokumenty. 31 marca ukaza\o sig rozporzqdzenie Ministra Ochrony
Srodowiska, który zweryfikowal stawki oplat za wydobycie wody i ,,dal" 7 groszy mniej dla
gospodarstw domowych. W zwiqzku z tym na polecenie burmistrza zostala dokonana taka
weryfikacja. Swego czasu podjpliécie Panstwo uchwalg w sprawie podatku od nieruchomoéci.
W roku ubiegiym taryfy wynosily 0,5 %, Panstwo przyjqliScie podatek 2 %. Skutkuje to 400 th
podwyzk4. W ubieglym roku placilem podatku 84 000 zl; w tym roku muszg zaplació 4 razy
tyle. Przez 5 miesigcy zaklad tych pienigdzy nie otrzyma; rok obrachunkowy nie jest równy
kalendarzowemu. W roku ubieglym byl haczyk w postaci oplaty na ochronp úrodowiska, teraz
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- podatek od nieruchomoÉci. Napisaliémy wieloletni plan rozwoju i modernizacji'. zaklad chcial

siq wykazaói zrobió coS dla tego miasta. W planie jest pozycja 810 000 zlprzeznaczonana
inwestycje, które s4konieczne lszczególowo rozpisane w planiel. Ku2da z pigciu pozycji nie

byla modernizowana i nadszedl taki moment, ze musi to byó zrobione. JeíeIi chodzi
o oczyszczalnig Écieków - mówilem o tym na posiedzeniach komisji - czy to Zaklad musi

wykonaó? Czy w czasie modernizacji nie mozna bylo tego zrobió?
Ze wszystkich pienigdzy, które s4 tu zapisane, musze rozliczyó sip co do zlotówki. Zysk

w wysokoéci 139 000 bgdzie zagospodarowany na sieó wodoci4gow4: budowa 100 m sieci od

ul. KoÉcielnej do Kieleckiej, zakup agregatu pr4dotwórczego. aby nie naraZaó sig na zloSliw-e
komentarze.
Chcemy coé zrobió dla tego miasta i robimy. Dzialamy w skladzie zwigkszonym tylko o dwóch
pracowników, a pracy jest znacznie wigcej: przeprowadzamy akcjp opomiarowania.
W tej chwili przygotowujemy wniosek do Funduszu Rozwoju Regionalnego: chcemy
kompleksowo rozwiqzaó problem kanalizacji i oczyszczania miasta Jgdrzejowa. Z funduszu
mozna otrzymaó 2 500 000 E pod warunkiem, 2e inwestycja bgdzie rzpdu 10 ml zl. 65 oA

pienigdzy unijnych, 20 % Funduszu Ochrony Srodowiska, 15 o/o pienipdzy gminy. Jest wiqc

o co walczyó. Kiedy spotkamy sig za rok taryfy byó moze utrzymaj4 sig na tym poziomie.

W uzasadnieniu mówtlem" 2e o 2,3 oA powinny wzrosn4ó kosáy we wszystkich taryfach, nie

mówi4c o tych dwóch newralgicznych. Swego czasu odsylalem Paústwa do ,,Wspólnoty" Nr I

do artykulu ,,Czy woda jest droga". Kazdy ma swój punkt w'idzenia. Mozna porownywaÓ ceny
wody, które s4 w Gminie Imielno - jak wójt sobie zgotowal taki los. Nie ukrywam, mamy

propozycjg. zeby przejqc wodoci4gi w Imielnie. Wraca sprawa 5 zl od ryczaltowców $ 5 pkt 1,

3 C ustawy mówi, 2e ,, za osobg na miesi4c w rozliczeniu ryczahowym". Mam przed sob4
material z íJrzgdu Mieszkalnictwa potwierdzalqcy to. Zapomnieli wszyscy ryczaltowcy, 2ebyla
norma ryczahu 4,5 m3 , zmieniono na 3 m3. lloSó osób x 1,5 m x cena; ta woda odplywa i nic

nie zostaje w ZWiK. W tej chwili w mierície jest nieopomiarowane 22 %, teren gminy 16 %,

razem lg.8 oA, a bylo 38 %. W ci4gu niespelna roku zrobiliSmy jednak jakii postQp, ieSli chodzi

o opomiarowanie. Nie wiem, dlaczego tych ryczattowców jeszcze tak dopieszczaó, skoro na

dzieú dzisiejszy robiq nam blokadg. Wysylamy pisma, zawiadamiamy" 2e chcemy zakladaó

wodomierze, jednak odbiorcy oci4gaj4 sig i testuj4 nas, dok4d sig oplaci z ryczahu. Niektórzy
majq wodomierze, ale ich nie zgtaszajq. Nie wiem, jak4 Pañstwo podejmq uchwalg.

Odpowiedzialnym za weryfikacjg wniosku zlo2onego przez Zaklad Wodoci4gów jest

Burmistrz. Rada w przeci4gu 45 dni zatwierdza, a w odwrotnej sytuacji proszg o uzasadnienie.
Radny Stanislaw Baraúski zapyial. jaki zaklad mial zysk w ubieglym roku.
Kierownik Lato odpowiedzial, ze 190 000,00 zl. Niespójnoió roku taryfowego z rokiem

kalendarzowym spowodowala, 2e nie zda;2ylem tego ,,skonsumowaó". Ogólny zysk
w granicach ,,0".

Radny Stanislaw Baraúski zapf.al ile burmistrz przekazal pieniqdzy dla zakladu
w ubieglym roku. ,,Wciqit Pan mówi, ze jest za malo. Wodomierze nale2q do Pana i Pan jest

obowi4zany zainstalowaó. JeSli ktoS nie chce tego wodomierza, mozna go ukaraó, ale karaó

kogoé po 5 zl. od osoby za coi, co nalezy do Pana obowi4zków? Jest to niepowazne. Proszq
radnych o poparcie w caloSci zlo2onego wniosku'".

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedzi ala. 2e sprawa dotyczy materii prawnej.
Tak, jak kierownik wyjaSnii, ustawodawca wcale nie dat radzie gminy mozliwoéci
wprowadzania jakichkolwiek poprawek do uchwaty. Przedstawione taryfy weryfikuje wójt.
Zaklad Wodoci4gów przedstawia taryfy na podstawie uzasadnionych kosztów i zaklad za to
odpowiada. Co sig stanie, jezeli Paústwo przeglosujecie poprawki? Kierownik bpdzie
zmuszony wyst4pió do Wojewody, aby tak4 uchwalq uchylit i Smiern powiedzieó i ostrzec, ze
wojewoda tak4 uchwalg uchyli, bo rada nie ma prawa wnosió poprawek co do wysokoSci,
a Paústwo takq poprawkg chcecie wprowadzió Jeéli Wojewoda tak4 uchwalg uchyli, to po 70
d n i ach zacznq ob owi 4zyw aé tary fy p rzed stawi one pr zez ZWiK.

Przewodniczqca Rady Miejskiej zapy'tala, jaki jest sens poddawania taryf na sesji pod
slosowanie.
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Radca Prawny Danuta Kiwiorska odpow-iedziala, ze jezeli radni wídz4 blgdy
w przedstawionych kosztach, to tak. Ale jezeli Przewodnicz4cy Komisji Budzetu wnosi
oobnizenie stawek, 2e sqzbyt fiskalne te podwyzki, to nie jest uzasadnienie. Proszg wskazaó
niezgodnoSci w przedstawionych kosztach; wykazac. ze burmistrz LIe zweryfikowal. Takie s4
przepisy.

Radny Alfred Bialy uwaza, ze radni niepotrzebnie sip nadyskutowali. Pan Burmistrz
w dobrej wierze dal to na sesjg, bo jest to moralne podparcie do decyzji, które musi podjaó
A sq to decyzj bardzo niepopularne. Chcialbym abyémy skoúczyli z takqpraktyk4, aby na sesji
staw'iaó to, co nie naleíy do Rady. My nie moZemy byó paraw-anem dla kogos, kto musi podjaó
decyzjg samodzielnie. Niech te decyzje podejmuje zgodnie z odpowiedzialnoéci4. Wobec
wyjainieú Pani mecenas nie mamy tu nic do zrobienia.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e perfidia tego przepisu jest
oczywista. ,.Jezeli Paírstwo nie uchwalicie, to takze zaskar2yó takq uchwalp mo2e Zaklad
Wodoci4gów" 2ebez zadnego uzasadnienia Pañstwo odmówiliécie zatwierdzenia taryf'. Zaklad
Wodoci4gów nie ma osobowoSci prawnej. Jezeli jakiekolwiek procesy bylyby przed S4dem
Go spodarc zy m to zobowiqzan ia zaHadu placi gmi na.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial.2e przyjmuje te gorzkie slowa, ale to nie jest tak,
2e szuka parawanu. Jest to pewna konsekwencja wczeSniejszych dzialah. Na podstawie
oczekiwaú mieszkaóców naszej gminy, kierownik przedstawil plan dzialah, jakie zamierza
podjqó Wiemy, jaki jest stan w'odoci4gów"w naszej gminie. Chcemy to zrobió. ale to odbywa
sip kosztem calego spoleczeústwa - musimy na to znaleáó pieniqdze. Kaídy oczekuje, ze
gmina musi. Gmina wszystko musi, tylko jednoczeÉnie ta gmina musi mieó swoie érodki.
W dalszym ci4gu poglpbiaó sw'ojego zadluLenia niewiele mozemy. Tez do koñca nie wiemy jak
to bgdzie realizowane. Nawet przyklad z SAPARD'. czy naszqbgdzie win4 ze zaplanowaliémy
kosztorys ofertowy duzo wipkszy i tylko mo2na bylo maksymaln4 i to stanowito 360A i tylko
tyle dostaniemy. Tak sq skonstruowane przepisy. Wszystkiego do konca tei sig nie da
przewidzieó, co nas bgdzie czekalo w przyszlym roku. Przy uchwalaniu przysziorocznego
budzetu, który bqdzie juz zdecydowanie trudniejszy, bo ka2dy z Paústwa zna potrzeby, tez
inaczej bgdziemy sip poruszali. Bpdzie cipzka koncepcja tego budzetu. Nie patrzmy w tej
chwili krótk4 chwilq 2e na dzien dzisiejszy zaspokoimy oczekiwania. Ze woda jest towarem -

zdajemy sobie sprawg, 2e rrzebaj4 oszczgdzaó - równie2 zdajemy sobie sprawp podobnie jak
z tego, 2e trzeba szanowaó Érodowisko. Dlatego pozwólmy kierownikowi zrealizowaé plany,
a bgdziemy go w stanie rozliczyó. To, ze nie otrzymaliScie Paústwo wczeéniej projektu
uchwaly, to nie bylo moje widzimisip; oczekiwalem szczególowego rozporzqdzenia, poniewaz
wielokrotnie dyskutowaliSmy na temat oplaty za ochrong Srodowiska, bo nie bylo to
uwidocznione w sposób dla mnie pewny. Dopiero po ukazaniu siQ rozporzqdzenia
ustosunkowalem sip do tego, bo propozycja kierownika byla duzo wipksza. Znajqc koszty
i realia funkcjonowania ZWiK proszQ Panstwa o odpowiednie spojrzenie. Cipzar i tak spocznie
na nas bez wzglgdu na to, przez kogo podwyzki bedA firmowane. Oczekiwania spoleczeóstwa
i tak s4 inne: najlepiej, gdyby nic nie plació, problem w tym, aby cigzar oplat byl sprawiedliwie
rozlo2ony. Spróbujmy jeszcze porozmawiaó, aby osi4gn4ó consensus.

Przewodnicz1ca Rady Elzbieta WiSniewska zapytala.. poniewaz kontrowersje budzi
oplata abonamentowa w rozliczeniach ryczaholvych, za osobp: czy Kierownik Lato potrafi
wskazaó gminy, zblizone do naszej pod wzglgdem iloSci mieszkanców, które mialyby
zafwierdzone tak ie oplaty abonamentowe?

Kierownik Lato powiedziaL, 2e w pocz4tku 2001 roku w Jgdrzejowie bylo 38 %

ryczahowców, w Kazimierzy 12 yo. w Kielcach 9 %, Osiek 1 Yo, Ostrowiec Sw. 2 oA. P\hczow
0 o/o, Polaniec 2 oA, Sandomierz 2 oA, Skarzysko 2 oA, Starachowice -5 %, St4porkó*' l0 o/o.

Z 290 wodoci4gów Jgdrzejów mieSci siQ w pi4tce najbardziej niezwodomierzowanych
w-odoci4gów na terenie naszego kraju. Sprawa ryczahowców rozwiqzana jest zgodnie z ustawa
i nie ma sensu bronió tego 5 zl.
Mam dane odnoÉnie cen wody w poszczególnych gminach. Sgdziszów 2.33; Staszów:
gospodarstwa domowe 2,5. szkoly, przedszkola, szpitale, przychodnie zdrowia - 3,41,
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pozostali 3,61; écieki: 3,42 gospodarstwa domowe, 4.8 pozostali. Kazimíerza'.
gospodarstwa domowe, szkoly, przedszkola, szpitale, przychodnie zdrowia - 2,74, pozostali -

4,56; Scieki. 3, l8 plus oplata abonamentowa od wodomierza.
Z uwagi na to, ze écieki pozostaj4 w wyzszych cenach przemyéleliémy nastgpuj4ca propozycjg:
gdyby zrezygno.wac z uszczelnienia kolektora A przy ul. Barbary ( 1 50 000) daje w przeliczeniu

obnizenia ceny Scieków o 20 groszy. Wtedy écieki kosztowalyby 3.42 zl i takq poprawkg
zglaszam do przedstawionych taryf.

Radny Krzysztof Chalupka zapytal kierow-nika, czy zna gminy, gdzie jest stala oplata od
osoby. Druga sprawa. Przy 190 000 zysku za ubiegly rok podwyzki w' tej w'ysokoSci s4
szokuj4ce.

Radny Krzysztof Swietlik zapytal Pani4 Radcg, czy Rada ma prawo uchwalió uchwalg
o przymusowym zainstalowaniu wodomierzy dla odbiorców prywatnych. Cyf.y przedstawione
przez kierownika mówi4 same za siebie. Osobom, które nie majq pieniqdzy nale2noSci za
wodomierze mozna rozlo2yó na raty.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e nie prowadzi obsfugi prawnej
Zakladu Wodoci4gów i aL tak szczegolowo jej wiedza w tej materii nie sigga. Poza tym nie
chcialaby wchodzió w kompetencje kolezanki, która prowadzi obslugg prawne ZWrK.

Przewodniczqca Rady powiedziala, 2e mo|na zobowi4zaó kierownika do
systematycznego opomiarowania na koszt odbiorcy i niniejszym zobowi4zujemy.

Radny Ryszard Dzwonek vwa2a, 2e nie nale|y bronió ryczattowców. jeéli nie chc4
zalo2yc wodomierzy, to znaczy, ze im sig to oplaca.

Kierownik Lato - w odpowiedzi na py'tanie zadane przez Przewodnicz1cq i radnego
Chatupkg - powiedzial. ze nie ma rozeznania w tym temacie, ale jezeli jest 2 * 5 yo

ryczaltowców, to jest to pryszcz dla zakladu. U nas na 30 czerwca roku ubiegtego bylo 1250
odbiorców ryczaltowych, teraz na koniec marca byto 776. Bylo 36 oA a teraz jest 19,8 %.
Zapewniam, 2e poniewaz poprawia sig pogoda, bgdziemy prowadzió akcje kontrolne
i zdyscyplinujemy odbiorców. Kanalizacja w tej chwili wykonana jest w Sudole
i w Skroniowie. Co trzeci odbiorca nie jest podl4czony do kanalizacji w Skroniowie, a co
azwarty w Sudole. Na ul. Dygasiúskiego wybudowana jest nowa kanalizacja, ul. Barbary
budowana w ubieglym roku: - 50 % gospodarstw nie jest podlqczonych W tym roku na ul. 3
Maja robimy odcinek 100 m, aw przyszlym roku robimy calqulicp: od ul. Koécielnej do ul.
Okrpznej. Czy podejmiecie Paústwo uchwal€, aby wodociqg w Zagajach wymienió na nowy?
Kazdy powie, 2e nie ma jeszcze wodoci4gu w Prz4slawiu, Ciernie, Jasionnie itd. Musimy to
zrobró z zaplanowanych pienigdzy. Bardzo proszg: zaryzykujcie Paústwo tq uchwalg,
rozliczycie mnie, co do grosza. Czas pokaze. jak sig spotkamy za rok bgdzie na pewno inna
atmosfera na tej sali.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska powiedziala, iz radni chc4 aby
mieszkancy piacili kwotg adekwatn4 do zu2ycia wody, jednak nie wszyscy mieszkaúcy s4
sltuow-ani na tyle dobrze, aby staó ich byto na oplaty od osoby.

Radny Stanislaw Baranski powiedzial, 2e w czasie kanalizacji Sudolu nie bylo ani
jednego w-odomierza. wszyscy rozliczali sip z ryczahu. Teraz czpéó odbiorców zalo|yla
wodomierze na wlasny koszt, a pozostali nie zalozyli nie dlatego, 2e nie chcq. Ich na to nie
staó.

Przewodniczqca Rady Elzbieta Wiéniewska pow.iedziala, 2e naleLy zobowrqzaé
kierownika, aby w uzasadnionychprzypadkach naleznoéci rozloíyl na raty.

Radny Stanislaw Baraúski odczytal urywek ustawy mówi4cy o obowi4zku
zai n st alowani a wodom ier zy pr zez zaklad wo do ci 4gów.

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato wyjaénil, ze montaz wodomierza nale2y do ZWiK
a wodomierz do zainteresowanego. Wystawiaj4c fakturg piszemy: wodomierz - 53 zl, koszty
montazu - jest kreska. Nalezy to do naszych obowi4zków. Nikogo nie obci4zamy odsetkami
i czekamy na zaplatg za wodomierze.

Pan Marek Perzyúski powiedzial, ze scenariusz powtarza sig z ubieglego roku. Na dzien
dzisiejszy kierownik zaproponowal wzrost ceny écieków ponad 40 %. wody powy2ej 20 %
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przy inflacji 3 oA Pan Burmistrz mówil, 2e za to musimy wszyscy plació. Nie Panie
Burmistrzu. Za Io placq ci, którzy placq rzetelnie. Pytanie do Pana Kierownika: ilu Pan ma
dluzników i kto jest najwigkszym a nich? Smiem twierdzió, 2e Urz4d Miejski równiez jest

dluznikiem. Ten dlug bedzie Panu rósl: jezeli podniesiemy stawkg, automatycznie dlug bqdzie
wigkszy. Trzeba rozwatyó t4 sltuacjg, bo pieniqdze s4 tam gdzieé zapisane, ale ich nie ma.
Dlatego ci, którzy plac4 rzetelnie sq obci4zeni kwotami, które Pan co roku podwyzsza. Dlatego
sluszny jest postulat radnego Wojcika w tym temacie. Jeszcze raz proszQ przeanalizow-aÓ
sprawg zadlu2entaPaúskiej firmy i dluzników. Wtedy zobaczymy, jaki bgdzie mial Pan zysk.

PrzewodniazqcaRady Elzbieta Wisniewska o godzinie 1415 oglosila l0 minut przerwy.
Radny Adam Wójcik przypomnial, ze zglaszal wniosek w sprawie zmniejszenia taryf.

który wywolal duzo dyskusji, a uslyszal" 2e wniosek byt bez uzasadnienia i jako
przewodniczqcy Komisji Budzetu bpdzie pil piwo, którego nawa|yl. Jest to konsekwencja
zasad planowania'.. jezeli zeszloroczne stawki odzwierciedlaly rzeczywistoSó i przy planowaniu
budzetu pañstwa przyjgto, ZeinfTacja bedzie do 3 Yo, a my decydujemy sig podnieSÓ stawki o 5
% jest to moim zdaniem uzasadnieniem dla tego wniosku. Poza tym nalezy wzi4c pod uwagg
wzglgdy spoleczne. W Jgdrzejowie ludzie w wipkszym stopniu s4 biedni niZ Srednia
ogólnokrajowa. Nasz wniosek nie jest ,,w czambul". Wiemy, ze kierownik ma chwalony
program rozwoju, wiemy równiez, ze ten program w celu realizacji musi mieó poparcie
w konkretnych zlotówkach. Z drugiej strony nie moZemy nie patrzeó na s1'tuacjp naszego
spoleczenstwa. Kolega Perzyúski slusznie zauwa2y\" 2e byó mo2e s4 jeszcze rezerwy, które
kierownik na pewno nie omieszka wykorzystaó, jeáli chodzi o éci4ganie zalegloSci. Nalezy
doprowadzió do tego, aby ci, co plac4 wiedzieli, ze slusznie plac4 i ze nikt nie ,,krpci". Jeíeli
te 5 o/o bytoby za malo, to spotkamy sig za rok, kierownik bgdzie sprawozdawal swoje dzialania
i powie, czy poszedl w tym kierunku i czy odzyskai naleznoici od zalegaj4cych odbiorców.
Jeéli chodzi o rzetelnoÉó wyliczen kosztów, to nie podejmowalbym sig tego sprawdzaó.
Przypuszczam, 2e 2aden z radnych nie ma na tyle wiedzy fachowej, aby sprawdzió wyliczenia
kosztów. W tym zakresie nalezaloby zawezwac specjalistg. Jest to rola burmistrza.

Soltys Laskowa Pan Adam Grad zapytal czy oplata za odczyt bpdzie pobierana
kazdorazowo.

Kierownik Lato wyjaSnil. 2ejest oplata abonamencka za odczyt licznika w wysokoéci
2,96. Jest to podobnie jak z oplat4 za telefon. bez wzglpdu na to, czy sig korzysta, czy nie.
abonament trzeba zaplació.

Pan Marek Perzynski zapytat, czy jesli w bloku wisi kartka ,,Proszg podaó stan
licznika", czy równiez wtedy obowi4zuje ta oplata?

Kierownik Lato wyjaÉnil, 2e ZWiK odczltuje stan wodomierza w studzience
wodomierzowej przed blokiem.

Przewodnicz4ca Rady poprosila Radp o przeglosowanie poprawki zgloszonej przez
radnego Wójcika.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, ze taka poprawka bytaby ustaleniem
taryfy" a rada nie moze ustalaó, moze tylko zatwierdzaó. Byioby wiqc to wkroczenie
w kompetencje ZWiK.

Radny Stanislaw Baraúski w imieniu radnych poprosil Burmistrza o wprowadzenie
poprawki do uchwaly - zgodnie z wol4 Rady.

Kierownik Lato przypomnial, i2 prosil, aby radni wzigli udzial w szkoleniu dotycz4cym
tego tematu. Gdyby rani z tego skorzystali nie byloby takich dyskusji. Zgodnie z ustaw4Pan
Burmistrz jest zobowi4zany sprawdzió, czy wszystko zrobione jest rzetelnie. W tej chwili
Paústwo podejmujecie uchwalg wbrew poprzednio podjgtym: o podatku od nieruchomoSci,
o zatwierdzeniu planu wieloletniego. Zapraszam Pana Perzynskiego do siebie, pokazp Panu jak
to sig dzieje'. jeSli mnie ktoS nie zaplaci, to ja te2 komus nie zaptacg. W pierwszej kolejnoéci
regulujemy ZUS i place. Wreszcie trzeba przeci4ó zaleglosci i pomóc zakladowi. Jak pyatem
mojego poprzednika dlaczego zostawil zalegloSci i 30 yo nie opomiarowanych gospodarstw,
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powiedzial, ze skladal wnioski, a Rada byla glucha
DziS decyzja jest trudna, ale nie ma wyboru.

Przez 3 lata nie byio podwyzki cen wody

Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial slowa radnego Baranskiego dotycz4ce

mozliwoéci przecigcia tej sytuacji; powiedzial. 2e zawsze stoi przed dylematem. Zalú.ad

posiada stare urz4dzenia. Dotychczas usuwalo sig awarie bez powa2niejszych robót. Jesli nadal

chcemy utrzymywaó tp prowizorkg, to moze sip nam uda, ale nie mamy zadnej gwarancji, ze

nagle nie wyst4pi taka awaria, Lebpdziemy musieli znaleíó wielokrotnie wigksze pieni4dze.

Proszg mi wierzyó, 2e jest konsekwencja w postQpowaniu i ta konsekwencja musi byó. Dlatego

proszQ o uwzglgdnienie poprawki zglosz onej przez kierownika i uchwalenie uchwaly . Znalqc

koszty zakladu, potrzeby, plany, maj4c na wzglgdzie to, ie nasze miasto jest naprawdp

zaniedbane pod tym wzglpdem proszg o uchwalenie zaproponowanych stawek.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e po interpretacji radcy nie widzi mozliwoSci

podtrzymania wniosku, który jest calkowicie niezgodny z prawem, w zwi4zku z czym

wycofuje swój wniosek i prosi o przeglosowanie uchwaly z autopoprawk4 burmistrza.
Rada Miejska w Jqdrzejowie przyst4pila do glosowania nad uchwal4 w sprawie

zatwierdzenia taryf Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzejow-ie za zbiorowe

zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie Écieków. Wyniki wyglqdaly nastqpuj4co
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Uchwala nie zostala powzigta

0
t 7
I

Ad 20
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powziqla Uchwalg Nr VI I 64 I 03 w sprawie

uSrednienia terminów wieczystego uzytkowania nieruchomo3ci komunalnych, oddanych

Spoldzielni Mieszkaniowej,.PrzyszloÉó" w Jgdrzejowie.
fuchwala Nr VI/64l03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad 21
Skarbnik Gminy Pani Bozena Ciepluch zglosila poprawkg polegaj4cq na dodaniu w $ 4,

po slowach ,,dla sottysów" slów: ,,o których mowa w $ 2".
Rada Miejska jednogloénie przyjgla poprawkg zgloszonq przezPaniq Skarbnik.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogtoénie powzigla Uchwalp Nr VI I 65 I 03 w sprawie

ustalenia poboru nale2noSci pienipznych pobieranych w formie l4cznych zobowi4zañ
pienigznych, podatku od nieruchomoSci, podatku lesnego od osób fizycznych w drodze inkasa.
okreslenia inkasentów, wysokoÉci wynagrodzenía za inkaso na terenie miasta i gminy
Jgdrzejów w 2003 roku oraz ustalenia wynagrodzenia sottysów za wydawanie Swiadectw
mi ej sca pochodzenia zwier z4t

/Uchwala Nr VI/65/03 w zalqczeniu do protokoiu/.

Ad 22.

L Radn.v Pawel Smorqg p1,ta, w jakim terminie bqdq vtkonw)ane prace prz.r'' remonlach dróg na terenie
ntia.slo i gtrtin1.

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz powiedziala, 2e od Wielkiego Czwartku trwaj4 prace
rernontowe na ulicach: Dmowskiego, Armii Krajowej, Chrobrego, Dojazd, Dr Kwarty. Po
zakoíczeniu remontów cz4stkowych ekipy przyst4pi4 do remontu dróg gminnych metod4
natryskow4 jezeli bgdzie odpowiednio wysoka temperatura. Umowa zawartajest na okres od
1 kwietnia do 31 pa:Zdziernika. KolejnoÉó remontów zostanie ustalona.
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t. Ratlna Ev,a Pta.szuik v'nosi o zagospodarov,anie zatoczki autobusov'ej prz1, ul. Su'. Rarbarv, która od

I maf a ma b.vé uruchomiono.

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz powiedziala, Le zadaszenie zostanie zamontowane
w maju. Bgdzie to zadaszenie z demontazu.

Radna Ewa Ptasznik uwaza, 2e przy tak ladnej ulicy powinno byó ustawione nowe,
ladne zadaszenie.

-1. Raclna Ev,a Ptosznik v,nosi a y,.vkonanie obudctw.v u'okót iródetka Sv. Barbar.v' i zal<tzettie krantiv' da

czerpania wodv-, co b1iob1- korz.-stne dla mieszkanc(nv i dla promocii gntin.t', a takze <tzttril<¡bv teren.t:

wokól irtidla.

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz powiedziata. 2e prace przy iródelku ograniczone s4 pÍzez
wlasnoSó gruntu, który jest wlasnoéci4 ogródków dzialkowych. JeSli érodki finansowe na to
pozwol4 wejdziemy w porozumienie i zrobimy to, co bpdzie mozliwe.

Burmistrz Leszek Kapcia uwaza, 2e nie nale2y dzielió skóry na niedlwiedziu. kupimy,

otrzymamy pozwolenie i dopiero bqdziemy coS robió.

Ad 23
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta

zastanowili sig nad zmianami w Statucie Gminy w
brakuje uregulowaú w niektórych sprawach.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal" 2e przypadl nam zaszczyt i obowi4zek goéció
Prezydenta RP. Szczegolowy program wizy4y jeszcze nie jest ustalony, ale na pew-no cale
spotkanie bpdzie przebiegalo w Domu Kultury i na placu przed Domem Kultury. O 14" bgdzie
spotkanie ze Swigtokrzysk4 Rad4 Integracji Europejskiej, z parlamentarzystami, burmistrzami
i wójtami oÍaz samorzqdowcami Regionu Swiptokrzyskiego. Nastgpnie odbgdzie sig
konferencja prasowa i spotkanie z mieszkancami.
Burmistri zaprosil zebianych na obchody Swigta 3-Maja oraz na obchody Swigta Strazaka
w dniu 4 mqa.

Radny Adam Wójcik odczyial list od Panstwa Demby lw zal1czeniu do protokolu

lw sprawie pomocy dla chorego dziecka i zaaOpelowal do radnych o przyl4czenie sig do akcji.
Radna Ewa Ptasznik zapytala" czy przedstawiciele zwiqzków' zawodowych oéwiaty

moge byó zapraszani na sesje Rady i posiedzenia Komisji Oéwiaty.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiSniewska poinformowala, 2e rozmawiala w tej

sprawie z przedstawicielami zwrqzków zawodowych. Oczekuj4 oni pisma, na podstawie
którego przyslugiwaó im bgdzie zwolnienie z pracy. Przewodniczqcy Rady nie ma takich
uprawnien.

Radna Ewa Ptasznik powiedziala, 2e mówiono jej tylko o zawiadomieniach.
Przewodniczqcawyjaíntla, 2e zawiadomienia s4 i bede wysylane. Je2eli przedstawiciele

zwiqzków zawodowych znajq przepis, na podstawie ktérego przysluguje im zwolnienie
w pracy do pracy w Radzie, powinni taki przepis wskazaó.

Sohys wsi Jasionna Pani Wanda Marcinkowska zapytala. co ma odpowiedzieó
rolnikom, którzy zwracajqsig do niej w sprawie wymarznigcia zboLa.

Burmistrz Stanislaw Nowak powiedzial, 2e skala strat jest bardzo duza; wymarznigcie
nie zostalo zakwalifikowane jako klpska losowa w zwiqzku z czym gmina nie otrzyma
dodatkowych Srodków. Posiadane érodki sq bardzo maie i nie wystarczq dla wszystkich.
Rolnicy, którzy ponieéli najwigksze straty moge wystQpowaó o kredyty preferencyjne
oprocentowane w wysokoéci 2,5 %.

Pani Wanda Marcinkowska uwaza, ze rolnicy zdeneruarjq sie, kiedy sip dowiedz4 2e
mogq otrzymaó pieni4dze, które b9d4 musieli zwróció.

Radny Laskowa Adam Grad zapf.al, co z przystankami na wsiach. W tej sprawie jedni
odsylaj4 do dru-eich.

Wiéniewska poprosila radnych, aby
czqSci dotyczqcej pracy Rady, poniewaz
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Naczelnik Barbara Blaszkiewicz powiedziala, 2e lJrz4d wchodzi w kontakt

z przewo2nikiem, który zadeklarowal, 2e pomo2e przy remoncie.
Soltys Mnichowa Halina Myélinska poprosila o remont oSwietlenie na terenie wsi;

lampy, które s4 nie dzialaj4 lub brakuje zarówek. Pani Myélinska zapytala równiez, kiedy

soltysi otrzymaj4 tablice ogtoszeniowe i teczki.
Pan Marek Perzyiski zaapelowal o zlikwidowanie rozlewiska pod mostem na ul. 11

Listopada, tworz4cego sig po opadach deszczu; poprosil radnego Baranskiego o pilotowanie

sprawy. Pan Perzyúski zwrócil równiez uwagg na niedokoiczony chodnik migdzy blokiem l2l
przy ul. 1 I Listopada a szkol4 nr 3.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. 2e na oSwietlenie jest ok¡eélona pula pienigdzy,

a potrzeb jest duzo. Jezeli Érodki pozwolq oSwietlenie bpdzie naprawione.
Teczki i tablice ogloszeniowe dla sottysów bgd4 zakupione i przekazane w najblizszym czasie.
JeSli chodzi o rozlewisko pod mostem, to trwaj4 rozmowy z Generaln4 Dyrekcjq Drog

Krajowych i Autostrad, która jest zarz4dc4 drogi. Najpierw trzeba bgdzie dokoúczyÓ
infrastrukfurp podziemn4 i dopiero przekazaó do wykonania. Jest to wipc sprawa przyszloÉci.

Sprawg niedokoúczonego chodnika Kierownik ZB}l4 welmie pod uwagp.
Burmistrz Janusz WoZniak wyjaénil, ze niektórzy mieszkancy bloku l2l bqd4cy

wlaÉcicielami gruntu nie pozwolili nic robió do czasu zakohczenia uzgodnieú.
Kierownik ZBM Pan Stanislaw Jach zobowi4zal sig do wyjainienia tej sprawy

i poinformowania Pana Perzyúskiego.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska przypomniala radnym

o koniecznoéci zlozenia oiwiadczenia maj4tkowego wÍaz z PIT-em za ubiegly rok, w dwóch
egzemplarzach. Do konca terminu zostalo tylko 2 dni; po tym terminie s4 okreílone ustaw4
sankcje.

Ad  24 .
obrad, Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta
VI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Ze wzglgdu na wyc_zerpanie porzqdku
Wiéniewska, o godzinie 15" zamknqla obrady

Prcfr¡kolov'ala
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